

《单词百科:bian是什么意思?bian怎么发音?bian的解释和用法》

英语单词bian是什么意思?bian怎么读?bian怎么发音?简答网为您整理了bian的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



bian的意思

1、扁；大腹便便

bian的双语例句

1、A famous doctor, Bian Que, after seeing Duke Huan of the state of Cai, told him that his illness had intruded into his skin and he needed to be treated immediately.

名医扁鹊见到蔡桓公后，告诉桓公他的疾病已入侵皮肤，要赶快治疗。

2、But the Duke felt he was in good health and thought that Bian Que just wanted to take credit, so he ignored him.

桓公觉得自己的身体很好，认为扁鹊是想邀功，就没有理睬。

3、Bian Zhuangzi saw two tigers fighting each other for one man, and he was about to kill these two tigers, with a sword in his hand.

卞庄子见两只老虎为争吃一个人相互撕咬，拔剑就要冲上去刺杀这两只老虎。

4、Five days later, Duke Huan ached all over the body. But at this time, Bian Que had already fled to the state of Qin.

五天以后，桓公浑身疼痛，而扁鹊已逃往秦国。

5、Ten days later, Bian Que advised the Duke to take treatments when the illness was only on the flesh, but the Duke still had not said anything.

十天后，扁鹊劝说桓公趁病入侵肌体，事尽快诊治，桓公还是不吱声。

6、Comparative Study on Analysis and Fitting of Bian Chicken Growth Curve

边鸡生长曲线拟合和比较分析的研究

7、Distribution of the Classifier "Bian" in the Ancient Chinese Documents

动量词遍在早期文献中的分布

8、Since then, Bian Hua never appeared in the city.

从那以后，彼岸花再也没有在城市出现过。

9、Study on Genetic Diversity of Bian Chicken Breed Using Microsatellite DNA Markers

边鸡微卫星DNA标记遗传多样性的研究

10、Study on nutrients necessary for feeding draft cattle of Yan Bian

役用延边黄牛营养需要的研究

11、Effect of Micro-satellite DNA Loci on Growth Traits of Bian Chicken

微卫星DNA标记与边鸡生长性状关系的研究

12、The Beauty of Human Nature Expressed in Bian Cheng

《边城》歌颂自然的人性美

13、Application of RTK Technique in Railroad Survey on Dong Bian Dao

RTK技术在东边道铁路定测中的应用

14、Bian expects more black holes to be observed as the project advances.

边博士希望在这个工程中会发现更多黑洞。

15、Freedom of information versus invasion of privacy (bian Hamilton)

信息自由与抄袭侵权相对 (b伊安汉密尔顿)

16、Doctors thus suggested Bian play music for his mental development and engage him in physical activities.

医生建议要放音乐给他听以促进其心智的发展，还要让他参加一些体育活动。

17、Comprehensive analysis on the problems in classification with the "tong Bian card" and the Countermeasures

统编卡分类问题综合分析与对策

18、Clinical Observation on Treat Superior Gluteal Cutaneous Nerve Injury with Bian Shi Therapy

砭石疗法治疗臀上皮神经损伤临床观察

以上是简答网为您整理的bian怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于bian的用法、bian的

释义、bian的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/bian>